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Kommunedelplan for fv. 670 Todalsfjordprosjektet - sluttbehandling 
 

 
Kommunestyret har behandlet saken i møte 25.11.2020 sak 92/20 
 

Møtebehandling 
Representanten Malene Aaram Vike ba om å få vurder sin habilitet med bakgrunn i at hun sitter i styret 
for Todalsfjordprosjektet AS. 
Representanten Andreas Gjerde Ulvund ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han har stilt 
areal til disposisjon for tunnelmasse. 
Malene Aaram Vike og Andreas Gjerde Ulvund fratrådte under behandlingen av habiliteten.  
Varamedlemmene Hilde Furre, for Aaram Vike, og Ingunn Karijord, for Gjerde Ulvund, var innkalt og 
tiltrådte. 
Kommunedirektør Randi Dyrnes orienterte om reglene for habilitet i overordnede saker og vurderer 
begge som habile i behandlingen. 
Kommunestyret erklærte representantene Malene Aaram Vike og Andreas Gjerde Ulvund habile i 
behandlingen av saken, jf. Forvaltningslovens § 6, 4.ledd.  Representantene tiltrådte deretter 
behandlingen igjen. 
 
Anna Myrstad Strand fra Møre og Romsdal fylkeskommune orienterte innledningsvis. 
 
  
Representanten Erling Outzen, Sosialistisk Venstreparti (SV), fremmet følgende tilleggsforslag fra SV og 
Miljøpartiet De Grønne (MDG): 
«Sunndal kommunestyre meiner den vegtrasèen i Ålvundfjord som tar minst dyrkajord og/eller 
beitemark må veljast i det vidare reguleringsarbeidet.» 
 
Representanten Jørgen Singsdal, Senterpartiet (SP), fremmet følgende tilleggsforslag på vegne av 
partiet: 
«Sunndal kommune ber om at det blir teke hensyn til jordvern og dyrkamark i kommuneplana i høve 
prosjektet.» 
 
Representanten Germain Schmid, MDG, fremmet følgende alternative forslag: 
«Sunndal kommune vedtar ikke kommunedelplan for fv. 670 Todalsfjordprosjektet.» 
 
Dersom forslaget blir nedstemt, fremmet Germain Schmid følgende tilleggsforslag på vegne av MDG og 
SV: 
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«Det er også en forutsetning at det blir utarbeidet et klimabudsjett for prosjektet, hvor nasjonale 
målsetninger og Møre og Romsdals egen fylkesplan for bærekraft skal være førende.» 
 
 

Votering 
Innstillingen og forslagene ble votert over punktvis og fikk følgende resultat: 
Innstillingen ble satt opp imot det alternative forslaget fra MDG.  Innstillingen ble vedtatt med 26 mot 1 
stemme avgitt for forslaget. 
Tilleggsforslaget fra SP ble vedtatt med 25 mot 2 stemmer. 
Tilleggsforslaget fra SV og MDG, fremmet av Erling Outzen, ble vedtatt med 23 mot 4 stemmer. 
Tilleggsforslaget fra SV og MDG, fremmet av Germain Schmid, falt med 10 mot 17 stemmer. 
 
Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 
 

Kommunestyrets vedtak  
I henhold til plan- og bygningslova § 11-15 vedtek Sunndal kommunestyre 

kommunedelplan for Todalsfjordprosjektet med følgande plandokument:   
 

Planomtale datert 13.11.20  

Plankart Sunndal datert 19.12.2019  

Planbestemmelsar datert 11.11.20  
 

Sunndal kommunestyre meiner den vegtrasèen i Ålvundfjord, som tar minst dyrkajord og/eller 
beitemark, må veljast i det vidare reguleringsarbeidet. 
 
Sunndal kommune ber om at det blir teke hensyn til jordvern og dyrkamark i kommuneplana i 
høve prosjektet. 
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